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Son günlerde yaşanan 'iki dil' ve 'özerklik' tartışmalarının ardından BDP Genel Başkanı Selahattin Demirtaş, 

TBMM Başkanı Mehmet Ali Şahin'i ziyaret etti.

 

ANKARA - Yaklaşık 40 dakika süren görüşme sonrasında açıklama yapan Demirtaş, “Sorunların çözüm yeri 

TBMM’dir” dedi. Demirtaş, “BDP’li vekillerin Genel Kurul’da Kürtçe dayatması yok. Bir konuya dikkat çekmek 

istemişlerdir. Ana dilden birkaç kelime ifade etmek kıyameti koparmaz. O Meclis kürsüsü Kürtlerin de 

kürsüsüdür. Bu kadar hoşgörüsüzlüğü yadırgıyorum. Kimse kusura bakmasın ama Meclis kürsüsünden ne 
küfürler savruluyor. Sarhoş sarhoş konuşmalar yapılıyor. İki cümle kullanıldı diye neredeyse ordu darbe 
yapacak” dedi. 

 

Meclis Başkanı ile basın üzerinden yürüyen tartışmaları hatırlatan Demirtaş, “Basın üzerinden tartışmak 

gereksiz. Yüz yüze konuştuk. Temel sorun çözüm yeri Meclis. Bütün tartışmaları dikkatle izlediğimizi ve 

bunlarla ilgili bir çözüm çıkacaksa da bunun yerinin Meclis olduğunu söyledik. TBMM başkanı da iradeyi ortak 

temsil eden kişi olarak, çözüm yerinin parlamento olduğunu tekrarladı.” dedi.

ŞAHİN: KÜRTÇE KONUSUNDA ANLAŞTIK 

Toplantı sonrası bir açıklama yapan Meclis Başkanı Mehmet Ali Şahin de ziyaret talebinin BDP’den geldiğini 

hatırlatarak “Tüm gruplarla ihtiyaç çıktıkça görüşüyorum. Birkaç gündür Türkiye’nin tartıştığı konuları 

değerlendirdik ve faydalı bir görüşme olduğunu ifade edebilirim. Benim daha önce verdiğim mesajla bugün 

kendilerine söylediğim şeyler aynı paraleldedir. Ben Türkiye’de her sorunun çözüm yerinin TBMM olduğunu 

ifade ediyorum. Onlara da bunu söyledim. Onlar da farklı bir düşüncede olmadıklarını söylediler.” dedi.  

 

Mesajlarının ne olduğunu daha iyi anlatma fırsatı bulduğunu belirten Şahin “Bizim bir tek dilimiz var. Ana 
dilimiz farklı olsa da bir tek resmi dilimiz var. Özellikle iki dil konusundaki düşüncelerinin net şekilde 
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ortaya konması ricasında bulundum. Demirtaş da resmi dil konusunda bir önerileri olmadığını ve Türkçe 
konusunda kendilerinin de herkes gibi düşündüğünü söyledi. Bu konularda büyük ölçüde fikirlerimizin 
örtüştüğünü gördüm.” açıklamasında bulundu.  

 

Şahin, BDP yetkilileriyle bundan sonra daha sık görüşe konusunda mutabık kaldıklarını, çıkan anlaşmazlıkları 

yüz yüze görüşerek çözme konusunda karşılıklı irade ortaya koyduklarını belirterek “Lüzumsuz tartışmalardan 

kaçınma temennisinde bulunduk. Hepimiz bundan sonra çok daha dikkatli olmak zorundayız çünkü başka bir 

ülkemiz, bayrağımız yok.” dedi.(Radikal, ajanslar)
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